
Jaarverslag 2006 hsv Voorwaarts Drachten 
In het afgelopen verenigingsjaar hebben we tot ons aller verdriet voorgoed 
afscheid moeten nemen van ons zeer gewaardeerd bestuurslid dhr Kor Ronner. 
Hij heeft zich o.a. uitermate ingespannen voor de optimalisatie van de 
ledenadministratie en heeft daardoor zeer veel betekend voor hsv Voorwaarts. 
 
Het afgelopen jaar stond met name in het teken van de voorbereidingen op de 
VISpas 2007 en het daarmee samenhangende Ledenadmi-programma van 
MCSystems. Hierover is regelmatig overleg geweest met Sportvisserij Nederland. 
Dit heeft o.a. geresulteerd in een gunstige regeling, samen met hsv Leeuwarden, 
voor de verzending van de VISpas. Om beter inzicht te krijgen in de 
problematiek hebben de voorzitter en de penningmeester een cursus gevolgd 
van Sportvisserij Nederland over het ledenadmi-programma HSV Leden. 
Ook de Jeugdcommissie was dit jaar weer actief.  Dit resulteerde in een tweetal 
zeer geslaagde jeugdcursussen die werd gevolgd door meer dan 30 enthousiaste 
kinderen. Het nieuwe bestuurslid Jornt de Vries, benoemd in de aprilvergadering, 
is samen met Daan erg betrokken bij de JC. 
Het overleg met de Gemeente wordt steeds intensiever en de hsv is 
gesprekspartner wat betreft de vijverproblematiek, het baggeren, het 
openstellen van Het Beetsterkanaal en het realiseren van de trailerhelling. Met 
name deze laatste is eind 2006 gereed. 
Regelmatig vindt er overleg plaats tussen overheidsinstanties en 
milieugroeperingen. Gelukkig is hierbij ook de hengelsport steeds vaker 
betrokken. Tijdens een workshop over het Koningsdiep en de Linde zijn daarom 
ook voorzitter Huizenga en bestuurslid Kamsma aanwezig. Zowel inhoudelijk als 
voor uitbreiding van het netwerk is dit een goede zaak. 
Tijdens de Hengelsportfederatie Fryslân ledenvergadering, dd 18 mei, is de 
Bijvangstenregeling een Hot-item. Het door de ledenvergadering uitgesproken 
standpunt (instemmen onder strikte voorwaarden) wordt door het bestuur 
verkondigd en derhalve wordt de Bijvangstenregeling in een proefperiode van 
twee jaar toegepast. 
De tijdens het voorgaande jaar gestarte fusiebesprekingen met  hsv 
Idaarderadeel vinden geen voortgang. Hsv Idaarderadeel gaat op eigen kracht 
door. 
Eind november zijn er door Karperstudiegroep Nederland afdeling Fryslân 300 kg 
spiegelkarper uitgezet tbv een Spiegelkarperproject. HSV Voorwaarts levert 
hiervoor een financiële bijdrage. 
Vervelend is het terugtreden uit het bestuur van penningmeester Sies de Jong op 
grond van een intern conflict binnen het bestuur. Gelukkig wordt in de persoon 
van Wijbe Huizenga en enthousiaste en deskundige opvolger gevonden. 
 
Tot slot nog enkele cijfermatige gegevens: 
• Het bestuur vergaderde in 2006 zes keer en er waren 2 ledenvergadering:  

11 april met 66 aanwezigen en een fraaie diavertoning van Jouke Jansma 
over Grote Snoekbaars. Op 28 november, 53 leden aanwezig, was een fraaie 
overzichtspresentatie uit het  Archief van de SportFisker door Pyt Achenbach. 

• Het ledental eind 2006 bedroeg 2825; waarvan  2686 gewone leden, 127 
partners van leden en 12 jeugdleden.  

• Op 24 juni vond de jaarlijkse viswedstrijd plaats om de hsv Voorwaarts bokaal 
met als winnaar dhr J J de Vries.  

 
Opgesteld door Pyt Achenbach, secretaris hsv Voorwaarts, april 2007. 


